
SMÖRVATTNETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

www.smorvattnet.se 

Protokoll årsstämma Smörvattnets Samfällighet 2023 

onsdagen den 19 april 2023 kl:19.00. 
Plats: Församlingshemmet i Angered, Stommavägen 3 Gunnilse. 

 

Närvaro: På mötet var 23 fastigheter representerade 

 

1. Mötets öppnande 

Anders öppnar mötet och går igenom dagordningen 

2. Val av mötesordförande  

Mötet väljer Anders Norlinder till mötesordförande 

3. Mötets behöriga utlysande 

Årsmötet utlystes i samband med fakturautskick. Synpunkt inkom om att då mötet 
 utlystes tidigt så vore det bra med en påminnelse närmare inpå.  

Mötet beslutar att anse mötet behörigt utlyst  

4. Val av mötessekreterare 

Mötet väljer Jesper Blomqvist till mötessekreterare 

5. Val av justerare 

Mötet väljer Tomas West och Helena Jakobsson till justerare 

6. Behandling av verksamhetsberättelsen 

Anders Norlinder föredrar styrelsens verksamhetsberättelse. Mötet ges möjlighet att 
 ställa frågor.  

Mötet beslutar att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna 

7. Fastställande av resultat och balansräkning räkenskapsperioden 2022 

Axel Wiberg föredrar resultat- och balansräkning samt hur styrelsen förvaltat 
 föreningens ekonomiska medel under året. Mötet ges möjlighet att ställa frågor. 
 Synpunkt gällande asfalteringsarbetena kring mötesplatserna uppkom om att dessa 
 bör fogas samman bättre.  

7.b  Behandling av revisorernas berättelse jämte frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Krister Arvidsson föredrar revisorernas berättelse och föreslår årsmötet bevilja 
 ansvarsfrihet till hela styrelsen. Mötet ges möjlighet att ställa frågor.  

Mötet beslutar att lägga resultat- och balansrapport och revisorernas berättelse till 
 handlingarna 
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Mötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet 

8. Styrelsen redovisar verksamhetsplanen för 2023-2024 

Anders Norlinder redogör för styrelsens förslag till verksamhetsplan. Mötet ges 
 möjlighet att ställa frågor. Fråga uppkom kring vinterunderhållet, och att det behöver 
 grusas mer när det är snö och halt. Fråga uppkom kring badplatsen och hur frågan har 
 behandlats under året. Styrelsen redogör för hur frågan har hanterats. Frågan lyfts om 
 att iordningställa ”parkeringen” vid badplatsen under städdagen. 

Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplanen. 

9. Behandling av motioner till årsstämman 

9.a  Motion om bristande underhåll 

Mötesordförande släpper ordet fritt, årsmötet diskuterar motionen. Frågan om dubbla 
 väg-gupp lyfts i diskussionen, och om det är lämpligt. Styrelsens förslag i motionen 
 innefattar att hitta en bra helhetslösning kring motionen och frågan som lyfts däri.  

Mötet beslutar att bifalla styrelsens förslag till beslut.  

9.b  Motion om att fastställa ny tidsintervall för underhåll av ny asfaltering på föreningens 
 vägar till minst 20 år 

Krister Arvidsson redogör för sin motion. Mötet diskuterar motionen.  

Mötet beslutar att avslå motionen.  

9.c Motion om att slipa ner farthinder 

Krister Arvidsson redogör för sin motion. Mötet diskuterar motionen.  

Mötet beslutar att avslå motionen 

10. Framställande från styrelsen 

10.a Styrelsens proposition om att röja sly 

Mattias Walter redogör för styrelsens proposition. Mötet diskuterar styrelsens förslag. 
 Frågan lyfts om att se över och rensa för höga träd/grenar som växer kring lyktstolpar 
 och ledningar.  

Mötet beslutar att bifalla förslaget med tillägget om att se över grenar på höga träd.  

10.b Styrelsens proposition om tunga transporter och slitageavgifter 

Jesper Blomqvist redogör för styrelsens proposition. Mötet diskuterar styrelsens 
 förslag, och styrelsen svarar på mötets frågor för förtydliganden.  

Mötet beslutar att bifalla förslaget.  

10.c Styrelsens proposition om att riva upp förslag från föregående årsmöte 
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Mattias Walter redogör för styrelsens proposition. Mötet diskuterar styrelsens förslag. 
 Grundproblemet kring Badviksvägen 14-20 kvarstår, och problematiken kring den 
 vägsträckan behöver hanteras.  

Mötet beslutar att bifalla styrelsens förslag,  

Mötet beslutar att styrelsen får i uppdrag att se över problematiken kring 
 Badviksvägen 14-20.  

11. Styrelsens förslag till debiteringslängd 

Anders Norlinder redogör för förslaget. Förslaget innebär en oförändrad årsavgift. 
 Förslag från Krister Arvidsson lämnas om att höja avgiften med 1 500 kr. Anders ställer 
 styrelsens förslags mot Kristers Arvidsson förslag.  

Mötet beslutar att bifalla styrelsens förslag. 

12. Val av styrelseordförande och styrelsemedlemmar 

Valberedningen redogör för valberedningens förslag.  

Valberedningen föreslår årsstämman välja Anders Norlinder till styrelseordförande.  

Mötet beslutar att välja Anders Norlinder till styrelseordförande 

Valberedningen föreslår årsstämman att till två ordinarie ledamöter väljas på två år 
 Jesper Blomqvist och Axel Wiberg, samt Helena Jakobsson väljas på ett år.  

Mötet beslutar att välja Jesper Blomqvist och Axel Wiberg till ordinarie ledamöter på 
 två år, samt Helena jakobsson på ett år 

Valberedningen har inget förslag till en sista suppleant, utan föreslår att styrelsen ges i 
 uppdrag att tillsätta posten genom fyllnadsval. 

Mötet beslutar att lämna posten som suppleant vakant 

Mötet beslutar att ge styrelsen i uppdrag att tillsätta posten genom fyllnadsval 

13. Val av revisorer 

Valberedningen föreslår årsstämman att till revisorer välja Sara Teike och Krister 
 Arvidsson. Valberedningen har inget förslag på revisorssuppleant.  

Mötet beslutar att välja Sara Teike och Krister Arvidsson till revisorer 

Mötet beslutar att lämna posten som revisorssuppleant vakant 

14. Val av valberedning 

  Mötet beslutar att välja Isabella Norlinder till valberedning.  

15. Övriga frågor 

Frågan om sand till badplatsen lyfts. Styrelsen omhändertar frågan och beställer sand 
 till städdagen.  
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Frågan om vattentrycket lyfts. Detta är dessvärre inte vägföreningens ansvar. 
 Medlemmarna uppmanas att höra av sig till kommunen och klaga.  

Stolpar som ligger ner med våra skyltar bör omhändertas, exempelvis skylten vid 
 kyrkans parkering med en spegel behöver sättas tillbaka.  

Fråga om påskfirande i området lyfts, och om årsstämman vill bevilja en äskan om 
 medel för att kunna genomföra ett trevligt påskfirande. Det finns utrymme att upp till 
 10 % av föreningens intäkter att äska till aktiviteter och annat som ej hör vägunderhåll 
 till.  

Badplatsen och framkomligheten lyfts. Det efterfrågas en välkomnande skylt om 
 trivselregler och förhållningssätt som ska gälla vid badplatsen. Frågan om bajamaja på 
 badplatsen lyfts.  

Fråga om att komplettera vägarna med tjocka målarstreck som skapar vibrationer för 
 att sänka farten lyfts.  

Frågan ställs om när städdagen äger rum, och svaret är söndagen den 14 maj, kl. 10.  

Gunnilse gamla småskola är i behov av att renoveras och det görs med ideella krafter. 
 Medlemmarna uppmanas att kolla upp när arbetsdagar är inplanerade. En sådan dag 
 är exempelvis den 13 maj.  

16. Stämman avslutas 

Anders Norlinder tackar för visat intresse och avslutar årsstämman. 

 


